
Referat fra generalforsamlingen i 

”Grundejerforeningen Hasselbakken af 1988”. 

Afholdt torsdag den 31. marts 2022. 

 

Dagsorden. 

1. Velkomst ved formanden.  

  

2. Valg af dirigent. Lars Brix nr. 53 blev valgt. 

 

3. Godkendelse af dagsorden. Ingen indkomne forslag. Dagsorden godkendt. 

 

4. Bestyrelsens beretning ved formand Jesper Christiansen.  

Formanden vælger at træde tilbage af personlige årsager. 

Bestyrelsen har talt om at arrangere 2 arbejdsdage i det nuværende år, for at man som naboer kan 

lære hinanden at kende. Ingen datoer fastsat. 

Bestyrelsen har talt om at finde arealer på fællesarealet hvor biodiversiteten kan styrkes. 

Der er indkøbt tre bord og bænksæt, som kan samles på førstkommende arbejdsdag. 

Der er indkøbt sand til sandkassen ved nr. 91. 

Der er indkøbt en skraldespand til at opstille ved stien mellem Vangsbovej og stikveje ved de første 

lave lige numre. 

Der er foretaget legepladsinspektion af legeredskaber og Lars fra bestyrelsen vil indhente tilbud på 

reparation af redskaber. 

Beretningen blev taget til efterretning. 

 

5. Aflæggelse af regnskab ved kassereren. Regnskabet blev godkendt ved håndsoprækning. 

 

6. Budget og kontingent 2022. 

Kontingentet fastholdes. Godkendt 

Budgettet blev godkendt. 

 

7. Indkomne forslag. Punktet udgik. Ingen indkomne forslag. 

 

8. Valg: 

a) Formand for 1 år. Ingen kandidater. Ingen valgt. 

b) Bestyrelsesmedlemmer. Carsten Grønbech nr.  95 genvalgt. Michael Pedersen nr. 73 valgt. 

c) Suppleanter.  

1. suppleant, Susanne Lund nr. 61 blev valgt og  

2. suppleant, Ib Steffensen nr. 23 



d) Revisor. Niels Frandsen nr. 7 blev genvalgt.  

e) Revisor suppleant. Claus Jakobsen nr. 35 genvalgt 

 

Bestyrelsen arbejder videre uden formand frem til næste generalforsamling. Skulle der melde sig 

en kandidat til formandsposten inden, vil bestyrelsen indkalde til ekstraordinær generalforsamling 

for at få formalia i orden. 

 

9. Eventuelt. 

Bestyrelsen undersøger hvad en administrator/administration af grundejerforeningen koster, for at 

kunne fremlægge det ved næste ordinære generalforsamling. 

Skraldebiler kører op over hjørnet ved den første stikvej med lige numre og beskadiger kantsten. 

Kredsløb (tidligere Affaldvarme) er kontaktet og har henvist til HCS (vognmanden), som er 

kontaktet af bestyrelsen. 

Forespørgsel om ”Nabohjælp”. Bestyrelsen har tidligere undersøgt og der var der ikke opbakning. 

Susanne Lund nr. 61 vil stemme dørklokker for at se om stemningen er vendt. 

Forespørgsel til el til ladning af el-biler. Bekymring om der er nok effekt til alle. Kontakt 

forsyningsselskabet. 

Diskussion om antallet af legepladser. Ingen konklusion. Kræver forslag til generalforsamling. 

Stor sten ændret til små sten og planter på fællesareal ved nr. 113. 

Hegn for enden af stikvejen 1-47 ønskes beskåret. Opgave til arbejdsdag. 

  

 

 

Referent. Carsten Grønbech nr. 95. 

Hasselager den 1. april 2022 

 


